



7. Internationaler JOSEPH JOACHIM Kammermusikwettbewerb

7th International JOSEPH JOACHIM Chamber Music Competition

1. – 8. April 2015

Anmeldeformular | Application Form

Name | Surname _____

Vorname | Given name _____

Geb. Datum | Date of birth _____ Geb. Ort | Place of birth _____

Staatsangehörigkeit | Nationality _____

Adresse | Home address _____

Telefon | Telephone _____ Mobile phone _____

E-Mail: _____

Ensemblemitglieder | Ensemble Members:

Name Surname	Vorname Given Name	Instrument	Geburtsdatum Date of Birth
----------------	----------------------	------------	-------------------------------

We hereby apply for the 7th International JOSEPH JOACHIM Chamber Music Competition at the The University of Music FRANZ LISZT Weimar.

The application fee in the complete sum of _____ Euro has been transferred.

We realize that the decision regarding acceptance can only be made once the application fee has been paid punctually.

We are also aware that in case of a withdrawal from the participation a refund of the application fee up to 50% is only possible, if the organization office receives the cancellation notification at least 4 weeks before the beginning of the competition. In addition, we agree to the complete regulations and terms of the competition. The following signature of one of the ensemble members represents the entire ensemble.

Application deadline: 1 January, 2016

Hiermit melden wir uns für den 7. Internationalen JOSEPH JOACHIM Kammermusikwettbewerb der Hochschule für Musik FRANZ LISZT Weimar an.

Die Anmeldegebühr in einer Gesamthöhe von _____ Euro haben wir überwiesen.

Uns ist bekannt, dass nur über die Zulassung entschieden werden wird, wenn wir die Anmeldegebühr fristgerecht überwiesen haben.

Uns ist auch bekannt, dass im Falle eines Rücktritts von der Wettbewerbsteilnahme eine Rückzahlung der Anmeldegebühr zu maximal 50% erfolgt, sofern die Benachrichtigung über den Rücktritt mindestens 4 Wochen vor Wettbewerbsbeginn im Organisationsbüro eingegangen ist. Mit sämtlichen Wettbewerbsbedingungen erklären wir uns einverstanden.

Die im folgenden geleistete Unterschrift eines Ensemblemitgliedes steht für das ganze Ensemble.

Anmeldeschluss: 1. Januar 2016

Ort/Datum | Place/Date _____

Unterschrift | Signature _____

Unterschrift Teilnehmer

Signature of participant